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Protokoll StOF Styrelsemöte 2023-10-23 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 618 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2023-10-23, kl. 18:00-20:30 Fysiskt möte StOF kansliet i Solna, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Göran Hellgren, Joakim Skärlén, Martina Sundberg, Lennart Hävrén (Teams), Jonas 
Holmgren. Från StOF-kansliet: Cecilia Westström, och Lars Forsberg 
 
Frånvarande:  
Karin Gillberg 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Jonas valdes till sekreterare, protokollet att granskas av Lasse Forsberg därefter till 
Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Rapporter 

Kanslirapport 
En rapport från kansliet om senaste nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta 
protokoll.  
 
Kista SportClub 
Göran har varit och besökt KSC. De har aktivitet från 4-åringar och uppåt. Totalt ca 20st 
barn där på ”träningen” där de kör lite orientering, rörelse och motion.  
Just nu är verksamheten finansierad av SOFT och ledare är arvoderad.  
Förskolorna i området har nu börjat efterfråga information om upplägg osv.  

 
5. StOF-nytt #3 

Diskussion om innehåll och formatet på utgåvan. Generella synpunkten är att innehållet 
var bra och mycket. Diskussion om vi borde ha mer frekvens och mindre innehåll varje 
gång. Diskuterades även den kommunikationsstrategi som togs fram för en tid sedan 
och hur vi i styrelsen borde jobba klart den för att sätta hur vi skall hantera 
informationsspridningen, vilka plattformar osv.  
 

6. Återkoppling Nobel Week Lights 2023 
Tyvärr saknades finansiering från arrangören för att täcka t.ex. arbetstid, så StOF har 
tackat nej att medverka.   
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7. Kläder StOF ledare  
Göran har fått fram förslag på nya västar för styrelse och kansli, lista på div plagg att 
införskaffa togs fram.  
 

8. Fyllnadsval Styrelse 
Göran kommer flytta utomlands, diskussion om att fylla upp i styrelsen fram till 
årsmötet. Beslutades att Styrelsen fortsätter utan att besätta Görans plats, då det inte 
är så långt till ordinarie årsmöte. Styrelsen anser det är bättre att valberedningen får 
fokusera på att jobba mot årsmötet än att ”stressa fram” en kandidat.  
 

9. Motioner till SOFT årsmöte 
9.1 Motion kring mix-lag på SM-stafett 
Haninge SOK avser lämna in en motion till SOFT gällande mixade lag på SM-stafett. 
Styrelsen kommer bereda och yttra oss när motionen är skriven.  
 
9.2 Ta betalt för Hittaut 
En motion om att ta betalt för HittaUt kommer sannolikt lämnas in av Snättringe SK.  
Styrelsen kommer bereda och yttra oss om/när motionen är skriven. 
 
9.3 H/D80 för MTBO 
En motion att införa D80 och H80 på MTBO-tävlingar (inte bara i Stockholm) kommer 
skrivas och lämnas in av StOF. Frågan behandlades  och bifölls vid StOF:s årsmöte 2023 
efter ett förslag från OK Södertörn.  
 
9.4 Markfrågor 
Lasse F tog upp hur han upplever att SOFT jobbar med markfrågorna. Bakgrunden den 
tjänst som skapades på SOFT (som innehas av Joacim Ingelsson) som är resultatet av 
den motion som StOF lämnade in till SOFT:s Förbundsmöte 2018.  
Det finns signaler om att det är oklart hur finansieringen av denna funktion går till och 
hur det kommer se ut framöver. Markfrågorna verkar hänga på ifall det kommer in 
projektpengar, inte på att funktionen är en av de viktiga basfunktionerna inom 
förbundet, som inte ska vara avhängigt olika projektmedel. StOF-styrelsen menar att 
det inte får finnas någon oklarhet kring detta, utan att SOFT måste se till att det finns 
tillräckligt med resurser för att jobba med markrelaterade frågor kontinuerligt. Känslan 
för oss i Stockholm är att marktillgången minskar och att klubbarna får lägga allt mer 
arbete och ekonomi på att över huvud taget komma åt mark för tävlingar och träningar. 
Beslutas att StOF skriver en motion om att SOFT bör ta nästa steg inom markfunktionen 
och gärna i samverkan med övriga friluftsidrotter inom RF. Målet bör vara att 
orienteringssportens anläggningsproblematik behöver få mer uppmärksamhet hos RF 
och i förlängningen hos myndigheter, kommuner mfl. Kansliet tar fram förslag på 
skrivning. 
 
9.5 Motion kring SOFTs arbete med hållbarhet och resande 
SOFT behöver se över arbetet med att minska klimatavtrycket när det tex gäller 
resandet till tävlingar och träningar. Samordning av resor och tävlingar etc behöver 
förbättras. Gott om fall att exemplifiera med finns. Beslutades att StOF friskar upp de 
motioner som lämnades in till FM 2022 gällande hållbarare orienteringsidrott. Kansliet 
tar fram ett förslag. 
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10. Uppföljning och reflektioner från möten hos Attunda och Haninge. 
Göran har sammanställt reflektioner från Haninge och Attunda. Vi enades om att 
fortsätta fylla på Görans dokument vartefter vi träffar fler klubbar, så att vi har allt 
samlat i ett dokument och sedan kan koka ner materialet i en sammanställning.  
  

11. StOF-konventet 
Vi gick igenom utkastet till agenda för konventet. Några ytterligare ideer att ev. ta med 
är tex  
- vad gör StOF, vad gör kansliet – i en kort mening? 
- hur skall vi få till samsynen och dialogen kring samverkansresan mot 2028, förslag att 
försöka väva in det i alla delar av agendan 
- hur skall vi involvera Jenny Häggblom från RF SISU i agendan 
 

12. Diskussionspunkter 
12.1 Anmälningsavgifter på 25-mannamedeln och även stafetten 

Diskuterades och redovisades för hur processen kring fastställandet av 

tävlingsavgifterna till årets 25-manna gick till och vilken roll StOF - som ägare av 25-

manna – hade.  

 

Vidare diskuterades hur styrning och avtal ser ut med 25-manna, i kontexten 

kopplat mot O-ringen 2027. Avtalet löper ”tillsvidare” om inget annat sägs, och det 

kan finnas skäl att se över avtalet inför en förlängning kopplat till detta. Vi enades 

om att bjuda in 25-mannas styrelse till StOF styrelsemöte för återkoppling, 

reflektion, beslutsprocesser, strukturer etc. 

 

Vi bjuder också in 25-manna till StOF konventet. Monica kontaktar 25manna. 

  

 

13. Styrelsemöten under hösten 
Måndag 23 oktober 
Lördag 11 november (StOF konvent) 
Måndag 20 november 
Måndag 11 december med jultema 
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StOF kanslirapport okt 2023 

O-Ringen 2027 Stockholm 

• Möte i IFR genomfördes 12 okt 

- Eventbolaget deltog med sex medarbetare som svarade på frågor om samarbete, ekonomi 

och praktiskt arbete 

- De två arbetsgrupperna redovisade läget 

Tävlingsverksamhet 

• Tävlingsprogram 2025 är under uppbyggnad 

• Anvisningar för Sthlm by night är publicerade 

o Fyra tävlingsklasser och en öppen klass med kortare banlängd 

Utbildning 

• Mark-konferens 26 nov (Lasse G), anmälan på Eventor 

• Polisen ordnar utb i eftersök för försvunna 7 nov, inbjudan har gått till klubbarna 

• Planering pågår för vinterns utbildningar 

o Banläggarutbildning (kontakt med Uppland o övriga granndistrikt på gång) 

o Introduktionsutb för tränare genomförs 19 nov o 16 mars (inbjudan på RF-Sisu) 

• Kompetensutv. för ledare med elitvsh (åtta StOF från fem klubbar)  

• Utbildning för unga ledare utreds för hösten 2024 

• Pelle fortsätter samarbetet med SOFT om digital markutbildning (nov-dec) 

Ungdomsverksamhet 

• UP-avslutning på Waxholms tävlingar.  

• Planering pågår för vinterns träffar för HD13-14; 15-16 samt U23  

Kommunikation 

• Flera artiklar, foton, filmer och nyheter publicerade på StOF-nytt-sidan publicerade den 18 okt 

Kartor 

• Kontakt med Sthlm stad om hur ansökan om kartbidrag m.fl. bidrag ska göras 

StOF-konventet 

• Anmälan ligger på Eventor 

• Lasse Greilert deltar och introducerar ungdomsvsh utifrån ett SOFT-perspektiv 

Stadshusorientering och Hitta ut 

• Utvärderingsmöte i nov med Stockholms stad 

Kansliet 

• Skrivarna har trasslat 
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• IT-support ordnad via RF SISU:s avtal 

• Genomgång av kostnader och prissättning för utskrift av kartor och nummerlappar (Palle och Lasse) 

• Avtal för kartskrivaren är förlängt på två år 

 


